
Styrelseförslag 1 - Förändring av stadgarna

Redan på höstmötet för ett år sedan röstades det om förslaget om
huruvida styrelsen skulle se över Lysators stadgar då en del brister i
dessa hade funnits. Förslaget röstades ner med motiveringen att
styrelsen inte skulle få det som ett krav på sig. Då det efter detta
möte har upptäckts fler brister i Lysators verksamhet som härstammar
från hur stadgarna är formulerade ligger nu denna proposition.

I sin huvudsak innebär det nya förslaget att projektgrupperna skulle
brytas ut från att väljas på höstmötet till att utses av
styrelsen. Detta skulle innebära att det blir enklare att starta upp
nya projekt under årets gång och det skulle vara lättare att fylla
vakanta platser att driva projekt som vid tiden för höstmötet inte
hade intresserat folk. Detta skulle leda till att fler projekt
startades och att det skulle vara enklare att stänga igen projekt som
ingen är villig att driva eller som har nått sitt mål.

En annan stor förändring är att Superroot i det nya förslaget är en
styrelsepost. Detta för att det är viktigt att styrelsen får insyn i
vad som händer i våra system och snabbare kan ta snabba beslut som rör
föreningens kontinuerliga verksamhet, datorsystemen. 

I övrigt är det en del omformuleringar, förtydliganden och små
ändringar här och där. Förslaget ligger i en egen bifogad fil.

Styrelsen föreslår höstmötet att besluta:

-att det nya stadgeförslaget antas i sin helhet.

-att det nya stadgeförslaget läggs fram för att börja gälla i sin
 helhet på nästa föreningsmöte.


